



Shenzhen Xinzhi Institute of Psychological Assessment Technology

1. Name

Shenzhen Xinzhi Institute of Psychological Assessment Technology

2. Introduction

Shenzhen Xinzhi Institute of Psychological Assessment Technology was founded in May 2016 in Shenzhen, Guangdong with a registered capital of five million RMB. It is a professional institute that converts psychological assessments for their use in China. We introduce various psychological assessments, guidebooks and psychological support tools from the globe, and publish their Chinese versions by local standardization. We also provide related qualification trainings. We focus on statistical analyses and related studies of various psychological assessments, to form a personalized curriculum pattern of conducting clinical practices and developing specific solutions at the same time.

We have established long-term partnership and been working with experts from School of Public Health in Sun Yat-sen University, College of Psychology in Beijing Normal University, A.J. Drexel Autism Institute, Harvard Medical School, Western Psychological Services, etc. Our emphasis lays with analysis and research of the developmental features and educational environment of infants, toddlers, children and teenagers, to form an evaluation pattern of conducting clinical practices and developing specific solutions at the same time.

We have departments including the Marketing Department, Research and Development Department, Technology Department, Training Department, Commerce Department, Customer Service Department, Legal Department, etc. We focus on developing professional evaluation patterns and courses for development that are suitable for infants, toddlers, children and teenagers by integrating premium and professional techniques of psychological education and growth evaluation for infants, toddlers, children and teenagers, to provide a wide range of medical and social training institutions with more reasonable assessment tools and courses.

3. Culture

Our slogan: Confidence comes from professionalism.

Our purpose: Only by entering the orbit of international standard can we own the space for indefinite extension.



4. Main Business

Screening tests of developmental psychology;

Professional books for developmental evaluation;

Tool kits for developmental evaluation;

Professional software for developmental evaluation;

Professional online systems for development evaluation, etc.



深圳市心智心理测量技术研究所

1. 公司名称

深圳市心智心理测量技术研究所

2. 公司简介

深圳心智心理测量技术研究所成立于 2016 年 05 月，位于广东省深圳市，注册资本金 500 万人民币。主要业务是针对各类心理测验评估量表、指导书籍、心理帮扶工具进行全球国际化引进、中文版本研发、修订以及发行。同时提供相关资质培训的一家心理测量产品转化的专业机构。本机构专注于各类心理测验评估量表统计分析和相关研究，形成了边临床实践、边制定具体解决方案的个性课程模式。本机构致力于整合优质的心理学，临床学以及教育学专业技术，开发适合时代需求的专业量表以及应用课程，长期为广大医疗机构社会各类培训机构提供更科学更国际化更专业合理的测评工具。

本机构长期与中山大学公共卫生学院、北京师范大学心理学院和美国 AJ 德雷赛尔孤独症协会、以及美国哈佛大学医学院、WPS 美国西部心理评估技术研究中心等专家提供专业技术下开展研究。本机构专注于婴幼儿、儿童和青少年在教育环境以及成长特点的分析研究，形成了边临床实践、边制定具体解决方案的评估模式。

本机构设有市场营销部、研发部、技术部、培训部、客户服务部等部门。本机构致力于整合优质的婴幼儿、儿童以及青少年心理教育及成长发育评价专业技术，开发适合婴幼儿、儿童以及青少年需求的专业成长发育评价模式与课程，为广大医疗机构社会各类培训机构提供更合理的测评工具及辅导课程。

3. 企业文化

我们的口号： 信心源于--专业。

我们的宗旨： 只有步入国际标准的轨道， 才有无限延伸的空间。

4. 主营产品简介

成长发育心理筛查测量；

成长发育评价专业书籍；

成长发育评价专业测量工具箱；

成长发育评价专业软件；

成长发育评价专业在线系统等。